
Протокол № 40

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 17 грудня 2018 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
члени постійної комісії: Здебська Валентина Павлівна;

Могилей Михайло Миколайович;
Монашок Микола Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович (спізнився).

Відсутні:   (3)
Дичко Анатолій Дмитрович;
Довбиш Іван Іванович;
Погребнюк Артем Анатолійович.

В засіданні постійної комісії взяв участь начальник відділу  формування
Національного  архівного  фонду  та  діловодства  Державного  архіву
Кіровоградської області Кривуляк Андрій Борисович.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  затвердження  Порядку  встановлення  лімітів  на  використання
природних  ресурсів  у  межах  територій  та  об’єктів  природно-  заповідного
фонду місцевого значення

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

2. Про план роботи постійної  комісії  обласної  ради з питань житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів
на 2019 рік.

Інформує: Кайдаш  Юрій Анатолійович – голова постійної  комісії
обласної ради з питань житлово-комунального господарства, будівництва та
використання природних ресурсів

3. Про обласну програму створення  страхового фонду документації  на
2019-2021 роки.

Інформує: Бабенко Олег Олександрович – директор Державного архіву
Кіровоградської області

Кайдаш Ю.А. - поставив на голосування пропозицію щодо початку роботи
постійної комісії і запропонований порядок денний. 

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 
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1. Про затвердження Порядку встановлення лімітів на використання
природних ресурсів у межах територій та об’єктів природно- заповідного
фонду місцевого значення.

Слухали: інформацію  Ковтунова  Олександра  Володимировича  –
директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  про  затвердження  Порядку  встановлення
лімітів  на  використання  природних  ресурсів  у  межах  територій  та  об’єктів
природно-заповідного фонду місцевого значення.

Брали участь в обговоренні: Ревенко Н.О. поінформувала, що у проекті
рішення  замість  посилання  на  статтю  9-1  міститься  технічне  помилкове
посилання  на  статтю  91  Закону  України  “Про  природно-заповідний  фонд
України”,  яка  взагалі  відсутня  у даному нормативно-правовому акті.  Тому з
метою приведення відповідного проекту рішення обласної ради у відповідність
до  вимог  чинного  законодавства  України  до  його  констатуючої  частини
необхідно внести відповідні зміни.

За результатами обговорення голова постійної комісії зачитав наступний
проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  при  розгляді  порушеного  питання  на  пленарному

засіданні  обласної  ради  внести  зміни  до  констатуючої  частини  проекту
рішення - слова “статті 91” замінити словами “статті 9-1” і далі за текстом.

3. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про
затвердження  Порядку  встановлення  лімітів  на  використання  природних
ресурсів у межах територій та об’єктів природно- заповідного фонду місцевого
значення  та  запропонований  проект  рішення  із  врахуванням  рекомендації
постійної комісії.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 294 (додається)

2. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів на 2019 рік.

Слухали: інформацію Кайдаша Юрія Анатолійовича –  голови постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів про план роботи постійної
комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,
будівництва та використання природних ресурсів.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради на 2019 рік.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 295 (додається)
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До  участі  у  засіданні  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних  ресурсів  долучився  член  постійної  комісії  Ратенко  Сергій
Леонідович.

Голова  постійної  комісії  поінформував  Ратенка  С.Л.  стосовно  вже
розглянутих питань на засіданні. Ратенко С.Л. зазначив, що він ознайомлений з
даними  питаннями,  брав  участь  у  їх  обговоренні  на  минулому  засіданні
постійної комісії обласної ради з питань житлово-комунального господарства,
будівництва  та  використання  природних  ресурсів,  що  відбулося  06 грудня
2018 року та підтримує прийняті  постійною комісією рішення з  порушених
питань.

3. Про обласну програму створення страхового фонду документації на
2019-2021 роки.

Слухали: інформацію  Бабенка  Олега  Олександровича  –  директора
Державного архіву Кіровоградської  області  про обласну програму створення
страхового фонду документації на 2019-2021 роки. 

Брали участь в обговоренні: Ревенко Н.О., Кривуляк А.Б.
Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування

наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати внесення на розгляд пленарного засідання ради питання про

обласну програму створення страхового фонду документації на 2019-2021 роки та
запропонований проект рішення.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 296 (додається)

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш


